
Představení kandidáta 

V Praze 15.11.2024 

Ing. Lucie Veverková 

 

Kandiduji na pozici náhradníka do Prezídia ČSS 

 

Rok narození: 1974 

Členem ČSS od roku: 1991 

Klub: 0353 - SSK Pelhřimov 

Dosažené vzdělání: Ing. – Česká zemědělská univerzita, Fakulta tropů a subtropů 

 

 

Činnost ve střelectví a pracovní zkušenost: 
 

Ke sportovní střelbě mě přivedl můj tatínek Ing. Josef Veverka ve dvanácti letech a od té 

doby se, až na krátkodobé přestávky, v prostředí střelby neustále pohybuji.  

 

V září 2014 jsem se stala předsedkyní klubu SSK Pelhřimov, od září 2023 pokračuji jako jeho 

místopředsedkyně. Každoročně se svým klubem organizuji závod v puškových a pistolových 

disciplínách Velká cena Pelhřimova, který od roku 2014 nese podtitul Memoriál Josefa 

Veverky a celorepublikově patří mezi závody s nejdelší tradicí (letos proběhl již 54. ročník). 

 

Na konci roku 2018 jsem nastoupila na pozici asistentka sportovního ředitele Českého 

střeleckého svazu a v lednu 2022 jsem začala fungovat jako manažerka puškové a pistolové 

reprezentace. V letech 2022-2023 získali naši reprezentanti v puškových a pistolových 

disciplínách 4 účastnická místa na OH, tituly Mistrů Evropy, Mistra a Vicemistra světa, 

8 cenných kovů z Evropských her a řadu dalších úspěchů. Po odchodu předchozího 

sportovního ředitele – manažera pro broky, jsem převzala na starost i výjezdy brokových 

reprezentantů. V současné době nadále pracuji v kanceláři reprezentace ČSS. Díky jazykovým 

znalostem a zkušenostem řeším i zahraniční vztahy s mezinárodním střeleckými organizacemi 

(ISSF a ESC) a střeleckými federacemi jiných zemí. 

 

V letech 2008-2009 jsem pracovala pod Ministerstvem zahraničních věcí na Stálém 

zastoupení ČR při EU v Bruselu jako juniorní diplomat pro Předsednictví České republiky 

v EU na Úseku pro zemědělství a životní prostředí, kde jsem se na pozici veterinární attaché 

účastnila diplomatických jednání a práci na úkolech CZ PRES 2009. 

Hovořím plynně anglicky a francouzsky, domluvím se španělsky, německy a částečně rusky. 

 

Jsem držitelkou rozhodcovské licence ISSF B a členkou Komise rozhodčích ČSS. 

 

Vize a plán na zvolené období 
 

V případě zvolení bych chtěla být dle svého nejlepšího vědomí a svědomí nápomocná práci 

Prezídia směrem ke konsolidaci a stabilizaci ČSS. Za velmi důležitou považuji podporu klubů 

pracujících s mládeží, avšak díky své funkci předsedy a místopředsedy SSK znám i situaci 

klubů bez aktivní mládeže. Tyto kluby tvoří významnou členskou základnu svazu, kterou by 

se měl svaz snažit rozšiřovat, nikoliv odrazovat. 

Rovněž mám díky své práci pro reprezentaci možnost vidět, že v zahraničí je ČSS 

respektovanou organizací, a to jak z hlediska výkonů našich střelců, tak i pro svou 

spolehlivost a důvěryhodnost na úrovni jeho představitelů. Toto dobré jméno bych ráda 

nadále šířila. 

 


